
Zápis z pravidelné roční valné hromady České asociace Stiga Game, o.s. 

Místo konání: internet 

Datum: 9. červenec – 12. srpen 2012 

Zapsal: Pavel Pohořalý 

 

 

 

Seznam přítomných 

O konání valné hromady byly v dostatečném předstihu informovány všechny kluby 

registrované v České asociaci Stiga Game, o.s. (Asociace). Ze čtrnácti klubů disponujících 

hlasovacím právem do průběhu valné hromady zasáhlo následujících jedenáct:  

1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big Band, 

SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, 

THC Stiga Svitavy 93 a THC Stiga Elites. 

Právo hlasovat nevyužily tyto kluby: Kamax Kamenný Újezdec, HC Stiga Kladno a THC 

Třinec. 

 

 

Program valné hromady 

1. Předložení hodnotících zpráv a návrhů 

2. Hlasování o předložených návrzích 

3. Vyjádření Výboru k připomínkám a dotazům klubů 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Předložení hodnotících zpráv a návrhů 
Výbor Asociace předložil všem účastníkům valné hromady hodnocení uplynulé sezóny, 

návrh rozpočtu a termínové listiny pro příští sezónu 2012/2013. Účastníci byli zároveň 

požádáni o účast v hlasování o předložených návrzích. Předložený dokument lze 

nalézt na stránce http://www.stolnihokej.cz/doc/VH2012internet.doc. 

 

 

2. Výsledky hlasování o předložených návrzích 
 

 

- Valná hromada přijala předloženou termínovou listinu, která má následující 

podobu:  

                 

 22.9.2012 Teplýšovice 

20.10.2012 Letovice 

3.11.2012 Třinec 

8.12.2012 Praha - Satalice 

19.1.2013 Brno 

9.2.2013 Kladno 

9.3.2013 Litomyšl 

23.3.2013 Milovice 

13.4.2013 Czech Open Praha 

11.5.2013 ? Jihlava 

1.6.2013 MR, Letovice 

 

 

Jediný otazník zbývá nad místem konání květnového turnaje. Výbor Asociace věří, že se 

podaří navržený termín i místo konání dodržet, ale ještě nám to musí pořadatel potvrdit.  

 

 

Na přání několika klubů byl posunut termín konání turnaje v Třinci na 3.11.2012 oproti 

navrženému termínu 10.11.2012. Důvodem byla kolize s turnajem ve Slovinském Kranji 

(10.11.2012), kam se řada hráčů chystá. 

 

 

- Valná hromada přijala předložený rozpočet pro sezonu 2012/2013 s celkovou 

ztrátou 34.500,- Kč. Na základě hlasování klubů na Valné hromadě byl rozpočet 

přepočítán a odhadnut pro sezónu 2012/2013 s celkovou ztrátou 12.500,- Kč.    

Rozpočet na sezónu 2012/2013 
 

Částky uvedené v návrhu rozpočtu jsou odhadnuty především na základě hospodaření 

v sezóně 2011/2012. 

 

 

http://www.stolnihokej.cz/doc/VH2012internet.doc


Příjmy Asociace 

   Kč 

Vybrané startovné 130 000,- 

Prodej hokejů a náhradních 

dílů 

35 000,- 

 

Startovné bude zvýšeno na 200,-, resp. 100,- Kč. 

Celkem jsou očekávány příjmy ve výši 165 000,- Kč.  

 

 

Výdaje Asociace 

   Kč 

Nákup hokejů a náhradních dílů 75 000,- 

Odměna pořadatelům turnajů ČP 40 000,- 

Odměna za dovoz hokejů (dle ujetých km) 17 300,- 

Dotace reprezentaci pro MS 2013 (16 hráčů) 16 000,- 

Poháry za Český pohár 2012/2013 a Czech Open 

2013 

8 000,- 

Sál pro Czech Open 2013 7 700,- 

Zpracování výsledků v sezóně 2012/2013 (V. 

Kraus) 

5 000,- 

Odměny za umístění v ČP 11/12 a MR 2012 3 000,- 

Odměna za přípravu nových hokejů 1 500,- 

Ostatní 4 000,- 

 

Odměna pořadatelům turnajů ČP zvýšena na 70,- Kč / účastníka. 

Odměna za umístění v ČP 11/12 a MR 2012 snížena na polovinu. 

Celkem jsou očekávány výdaje ve výši 177 500,- Kč. 

 

Rozpočet sezóny 2012/2013 je navržen s celkovou ztrátou 12.500,- Kč, 

přičemž jde o orientační částku, která se od skutečnosti může velmi lišit v závislosti 

na počtu účastníků na turnajích, prodeji starých hokejů atd. Výbor Asociace se 

v každém případě vynasnaží ztrátu minimalizovat. 

 

 

 

 

 



- návrhy, které byly v navržených hlasováních schváleny:  

 

5) Zvýšení startovného na turnajích ČP ze stávajících 150kč (75kč) na 200kč (100kč). Pokud Ano, pak:  

a) navíc vydělaných 30(15)Kč přidat jako odměnu pro pořadatele a 20(10)Kč přidat 

na reprezentaci         navrhl Filip Hamáček 

b) odměnu pořadatele zvýšit ze současných 50kč na 70kč            pro navrhl Jiří Vácha 

c) odměnu pro pořadatele nechat na 50kč    navrhl Pavel Pohořalý 

 

6x ANO (4xB, 2xC) (BSE České Budějovice B, HCS Žabka Praha B, SHC Cheb B, THC 

Javorové Listy Teplýšovice C, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Elites C)  

5x NE (1. THC Pardubice, Gladiators Plzeň, Big Band, Stiga HC Benátky, THC Stiga Svitavy 

93 B) 

 

 

6) Pokud neprojde návrh 5 pro všechny turnaje, mohli bychom zvýšit startovné aspoň na Czech Open 

ze stávajících 150kč (75kč) na 200kč (100kč).      navrhl Filip Hamáček 

10x ANO (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, 

Big Band, SHC Cheb, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC 

Stiga Svitavy 93, THC Stiga Elites)  

1x NE (Stiga HC Benátky) 

 

 

7) Prodloužení doby práce VV na 3-4 roky. Důvod: Pořádání velké akce typu MS či ME. Za dva roky se 

toho moc stihnout nedá.         navrhl Michal Zunka 

 7x ANO (3x pro 4 roky, 1x pro 3 roky, 2x nevyjádřily) (Gladiators Plzeň 4, HCS Žabka Praha 4, 

Big Band 3, SHC Cheb ???, Stiga HC Benátky N, THC Stiga-Game Příbram 4, THC Stiga 

Svitavy 93 N) 

 4x NE (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC 

Stiga Elites) 

 

 

8) Navrhuji při účasti lichého počtu účastníků v MR družstev udělat skupinu posledních tří tymů. 

                             navrhl Milan Zeman 

10x ANO (BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big Band, SHC 

Cheb, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC 

Stiga Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

 1x NE (1. THC Pardubice) 

 

   

10) Vyhovuje vám stávající podoba Světového žebříčku ITHF, nebo byste preferovali jeho změnu? 

Jakou?         navrhl Stanislav Kraus 

8x ANO (BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, Big Band, SHC Cheb, Stiga HC Benátky, 

THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

2x ZMĚNA (1. THC Pardubice, HCS Žabka Praha) 

1x se zdržel (THC Stiga-Game Příbram) 



12) Dotace pro reprezentaci na MS 2013 jen 1 000,- Kč / hráč - vyšší dotace bude vyplacena jen v 

případě vyrovnaného hospodaření v průběhu sezóny.   navrhl Stanislav Kraus 

10x ANO (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, 

Big Band, SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game 

Příbram, THC Stiga Svitavy 93) 

 1x NE (THC Stiga Elites) 

 

 

14) Odměnu za umístění v ČP 11/12 a MR 2012 snížit na polovinu, tj. 1 500,- za 1., 1 000,- za 2. a 

500,- za 3. místo.       navrhl Stanislav Kraus 

8x ANO (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big 

Band, SHC Cheb, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga Svitavy 93) 

 3x NE (Stiga HC Benátky, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Elites) 

16) Souhlasíte s navrženým rozpočet na sezónu 2012/2013?  

9x ANO (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big 

Band, SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game 

Příbram)  

2x NE (THC Stiga Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

 

 

17) Souhlasíte s termínovou listinou na sezónu 2012/2013?  

9x ANO (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, HCS Žabka Praha, Big Band, SHC 

Cheb, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC 

Stiga Svitavy 93)  

2x NE (Gladiators Plzeň, THC Stiga Elites) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



- návrhy, které byly v navržených hlasováních zamítnuty:  

 

1) Asociace by mohla v Satalicích v předvánočním čase pořádat turnaj rodinných týmů. Mohly by být 

2 soutěže - 2-členné týmy a 3-členné týmy. Příbuzenský vztah jakýkoliv, ale prokazatelný nějakým 

dokladem/doklady. 2-členné týmy by mohly hrát např. 2x2 dvouhry a čtyřhru, 3-členné týmy 3x3 

dvouhry a 2 čtyřhry (s povinnou účastí všech hráčů). Startovné např. 50 Kč na osobu pro každou 

soutěž by mohlo uhradit náklady na poháry.  

navrhl  Jindřich Petr 

3x ANO (HCS Žabka Praha, Stiga HC Benátky, THC Stiga Svitavy 93) 

 8x NE (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, Big Band, SHC Cheb, 

THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Elites) 

 

 

2) Navrhuji zahájit přípravu na pořádání ME/MS v ČR za 2-3 roky. Dát dohromady přípravný výbor, 

který by si rozdělil práci a s dostatečným časovým předstihem vše připravil tak, aby v okamžiku 

podání kandidatury byly všechny podstatné záležitosti (finance, sál, web, tiskoviny apod.) zajištěny a 

nešlo se do rizika.  

navrhl  Jindřich Petr 

5x ANO (Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Stiga 

Svitavy 93)  

6x NE (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Big Band, THC Javorové Listy 

Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Elites) 

 

 

3) Navrhuji, aby nejlepší hráči typu J. Dryáka, L. Turoně, Z. Matouška ml. atd. navrhli nějaký systém 

přípravy mladých nadějných hráčů. Letos se nám totiž na ME podařil obrovský úspěch, přesto mě 

mrazí při pomyšlení na porážku OPEN-týmu od Ruska 0:23. Samozřejmě byla dána i tím, že o moc 

nešlo, a proto hráli spíš náhradníci, ale převaha Ruska nad zbytkem světa je natolik zřetelná, že by 

bylo třeba na ni reagovat. Podívejte se, jak třeba skončili Švédové - nepletu-li se, tak bez medaile!  

navrhl  Jindřich Petr 

3x ANO (SHC Cheb, Stiga HC Benátky, THC Stiga Svitavy 93) 

7x NE (1. THC Pardubice, BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, Big Band, THC 

Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Elites) 

1x se zdržel (HCS Žabka Praha) 

 

 

4) Snížení počtu startujících hráčů na MR v kategorii OPEN ze stávajících 44+4. Pokud Ano, pak:  

a) na 30+4 (systém stejný)        navrhl Filip Hamáček 

b) na 32+4 (systém stejný)                navrhl Jiří Vácha 

c) na 36+4 (systém stejný)                navrhl Jiří Vácha 

d) na 40+4 (systém stejný)     navrhl Pavel Pohořalý 

 

5x ANO (BSE České Budějovice C, Gladiators Plzeň C, SHC Cheb C, THC Javorové Listy 

Teplýšovice D, THC Stiga-Game Příbram B) 



6x NE (1. THC Pardubice, HCS Žabka Praha, Big Band, Stiga HC Benátky, THC Stiga 

Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

 

 

9) Chcete, aby se na Czech Open hrála jedna finálová skupina o 30 hráčích (stávající systém), nebo 

dvě finálové skupiny o 20 (24) hráčích?     navrhl Stanislav Kraus 

5x  pro 1 skupinu (1. THC Pardubice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, SHC Cheb, THC 

Stiga-Game Příbram) 

5x  pro 2 skupiny (Big Band, Stiga HC Benátky, THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga 

Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

1x se zdržel (BSE České Budějovice) 

 

 

11) Jaký je váš názor na rozdělení mistrovství světa (Evropy) na dvě divize - rozdělení by bylo dle 

Světového žebříčku, určitá část hráčů by si před zahájením turnaje jednotlivců (v pátek?) zahrála 

baráž o účast v hlavní divizi. MS (ME) nejsou otevřené turnaje, hráči se na ně musí nominovat na 

Světovém žebříčku tak musí mít výsledky ukazující jejich výkonnost a téměř tak nehrozí, že by v nižší 

divizi byl hráč, v jehož silách by bylo útočit na kvalitní umístění v hlavní divizi. Pro účastníky vyšší 

divize by přibyly kvalitní zápasy, pro účastníky nižší divize by tím vznikla šance hrát velké finálové 

play-off o titul mistra světa (Evropy) divize B.     

navrhl Stanislav Kraus 

3x ANO (1. THC Pardubice, SHC Cheb, Stiga HC Benátky) 

8x NE (BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big Band, THC 

Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Svitavy 93, THC Stiga 

Elites) 

 

 

13) Otázka zejména na pořadatele turnajů - snížení odměny za pořádání turnajů Českého pohár 

2012/2013 na 40,- Kč / účastníka. Pro další sezónu by se o odměně opět hlasovalo dle výsledků 

hospodaření.       navrhl Stanislav Kraus 

1x ANO (Stiga HC Benátky) 

9x NE (BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, Big Band, SHC Cheb, 

THC Javorové Listy Teplýšovice, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Svitavy 93, THC 

Stiga Elites) 

1x se zdržel (1. THC Pardubice) 

 

 

15) Snížit na polovinu částku připsanou na klubové účty na základě výsledků Českého poháru 

2011/2012, tj. kluby by získaly 250,- Kč za každého svého člena umístěné do 44. místa na ČP. 

        navrhl Stanislav Kraus 

3x ANO (1. THC Pardubice, Big Band, THC Javorové Listy Teplýšovice) 

8x NE (BSE České Budějovice, Gladiators Plzeň, HCS Žabka Praha, SHC Cheb, Stiga HC 

Benátky, THC Stiga-Game Příbram, THC Stiga Svitavy 93, THC Stiga Elites) 

 

 



3. Vyjádření Výboru k připomínkám a dotazům klubů 

Dotazy klubu Svitav:  

 

1) Zajímalo by nás, co všechno je třeba pro MS financovat a zda je k pořádání 

nutná podpora ze strany Asociace či je preference financovat z vlastních zdrojů? 

Odpověď: Preferováno je použít zdroje z Asociace co nejméně, tudíž nejlepším řešením je 

mít sponzora – ať na pronájem sálu, na ceny, či pomocnou sílu. Asociace je ale 

připravena na tuto akci část prostředků přispět, pokud vše bude perfektně zajištěno. 

 

2) Proč  je v navrženém rozpočtu už počítáno se sálem pro Czech Open 2013 - je 

to automatická podpora, která bude v budoucnu pro každého pořadatele? 

Odpověď viz níže. 

 

3) Poznámka k proběhlému Czech Open: dotace na nájem sálu a poháry ve výši 

Kč 11.480,- znamená, že každý, kdo bude v budoucnu pořádat Czech Open - 

dostane tuto podporu? 

Odpověď viz níže. 

 

 

 

Dotazy a připomínky klubu Elites: 

4) Nelíbí se nám financování turnaje Czech Open 2013 (sál,poháry) z 

asociačních peněz!!  

Odpověď viz níže. 

 

5) Jak je možné, že v rozpočtu na sezónu 2011/2012 se o částkách 7.700,-Kč za 

sál a 3.780,-Kč za poháry vůbec nikdo nezmínil, nebyly v rozpočtu, tím pádem je  

nikdo ani nemohl schválit a přesto byly výborem vybrány???? Že by takový malý 

tunýlek??? 

Odpověď viz níže. 

 

6) Do dnešního dne jsou v termínové listině stále otazníky a je tam shoda s 

turnaji světové ligy. 

Odpověď: Otazníky až na jediný (květnový turnaj v Jihlavě) jsou již vyřešeny. Třinec byl 

na přání několika klubů přesunut na 3.11.2012. 

 

 

 

Dotaz Kuby Sládky:  

7) Je možné asociační peníze (ty, které jsou na účtě trvale) přesunout například 

na ING konto (nebo jinam), kde by se ročně zhodnocovaly o cca 2%? 

Odpověď: Asociace má zcela záměrně veškeré své finance na transparentním účtu 

určeném pro občanská sdružení, aby všichni členové mohli mít přehled o stavu účtu. 

Pokud bychom chtěli peníze zhodnocovat na jiném účtu, pak by prvně musela celá 

Asociace souhlasit s tím, že peníze již nebudou pod viditelnou kontrolou. Druhým úkolem 

by bylo najít vhodný finanční produkt, který by Asociaci zhodnocení přinesl. Zrovna u 

zmiňovaného ING konta totiž platí: "ING Konto si může založit každá fyzická osoba starší 

18 let, která je zároveň majitelem jiného osobního účtu v českých korunách." 

Přímo k účtu ČASG je nabízena možnost převodu peněz na termínovaný vklad. V době 

velkých výdajů bychom ale na termínovaný vklad většinu zůstatku stejně vázat nemohli, 

zhodnocení by tak pravděpodobně nebylo moc zajímavé. 

 

 

 

 

 



 

 

Vysvětlení financování Czech open 2012 a 2013:  

 

O pořádání Czech Open 2012 se nepřihlásil žádný klub, veškeré výdaje tak automaticky 

přešly na Asociaci. Za pořádání nebyla vyplacena žádná pořadatelská odměna, ani 

odměna za dopravu hokejů. Výdaje za sál a za poháry jsou doložitelné náležitými 

doklady. Pokud někdo chce vidět účetnictví, má na to právo, můžeme zaslat elektronický 

peněžní deník nebo na první turnaj přivézt potřebné dokumenty. 

Rozpočet Czech open 2012: 

Vybrané startovné:  15.375 Kč (96x150 Kč + 13x75 Kč) 

Pronájem sálu: 7.700 Kč 

Nákup pohárů: 3.780 Kč 

 

Celkem: 15.375 Kč – 7.700 Kč – 3.780 Kč = 3.895 Kč 

 

 

V rozpočtu pro sezónu 2012/2013 je opět počítáno na Czech open 2013 s náklady za sál 

a za poháry stejnými jako v uplynulé sezóně z toho důvodu, že Czech open 2013 opět 

bude pořádat Asociace, tudíž jej i financovat.  Výbor Asociace se pochopitelně pokusí 

náklady co nejvíce zminimalizovat.  

Pokud chceme mít v ČR velký turnaj Světové ligy, pak si nemůžeme dovolit pustit 

pořádání byť jen jediného ročníku z důvodu nezájmu klubů - ITHF by jistě velmi snadno 

našla náhradního pořadatele (RUS / UKR?), který by  v dalším roce, kdy by třeba některý 

český klub měl o pořádání zájem,  jistě nebyl ochoten velký turnaj Světové ligy pustit 

zpět k nám. 

 


